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Protokół Nr 58/2024 

z obrad LVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Gręboszów, która odbyła się w dniu 

19 lutego 2024 r. w świetlicy Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie. 

Obrady rozpoczęto 19 lutego 2024 r. o godz. 1200. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2415242,relacja-z-lviii-sesji-rady-

gminy-greboszow-dnia-19022024-r.html  

Wszystkie wypowiedzi zostały zarejestrowane na powyższym nagraniu. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych (nieobecny Tomasz Koziara) 

1. Katarzyna Czupryna 

2. Edyta Dabroś 

3. Stanisław Dubiel 

4. Krzysztof Dymon 

5. Franciszek Dymon 

6. Jan Gaweł 

7. Sylwester Gaweł 

8. Krzysztof Kosoń 

9. Stanisław Koziara 

10. Stanisław Misiaszek 

11. Marek Mosio 

12. Piotr Polanowski 

13. Eugeniusz Wójtowicz 

14. Wiesław Wytrwał 

Krzysztof Gil - Wójt Gminy, 

Zdzisław Kogut - Zastępca Wójta i Sekretarz Gminy, 

Bożena Deshko - Skarbnik Gminy, 

sołtysi, kierownicy jednostek organizacyjnych i kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

zaproszeni goście - listy obecności dołączone są do protokołu (stanowią załączniki Nr 1, 2 

i 3). 

https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2415242,relacja-z-lviii-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-19022024-r.html
https://bip.malopolska.pl/uggreboszow,a,2415242,relacja-z-lviii-sesji-rady-gminy-greboszow-dnia-19022024-r.html
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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mosio otworzył LVIII Zwyczajną Sesję Rady Gminy 

Gręboszów VIII kadencji (2018-2024). Powitał zgromadzonych na sesji: wysoką Radę, Wójta 

Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sołtysów, Kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz Kierowników referatów i  pracowników Urzędu Gminy. 

Poinformował, że sesja jest transmitowana online, powitał Internautów. Następnie odczytał 

klauzulę RODO. Na podstawie listy obecności i sprawdzenia obecności za pomocą urządzeń 

do głosowania imiennego stwierdził, że w obradach bierze udział 14 radnych. Ustawowy 

skład rady to 15 radnych. Jest wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał 

i wniosków. 

Ad.2. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do porządku obrad, który radni otrzymali wraz 

z zawiadomieniem na Sesję? Nie wniesiono uwag do porządku obrad. W związku z tym 

porządek uznał za przyjęty, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LVI Zwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 27 grudnia 2023 

r. i LVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 26 stycznia 2024 r. 

4. Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu Gminy 

Gręboszów na realizację wybranych przedsięwzięć dotyczących ochrony środowiska, 

b) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Gręboszów środków 

finansowych stanowiących fundusz sołecki w 2025 roku, 

c) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla funkcji produkcyjnych i usługowych w Gminie 

Gręboszów, 

d) wyposażenia samorządowej osoby prawnej - Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa 

w Gręboszowie - w nieruchomość niezbędną do działalności statutowej, 

e) zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność 

Gminy Gręboszów, położonej w obrębie 0007 - Kozłów, oznaczonej w ewidencji gruntów 

jako działka nr 421, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, 
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nieruchomości oznaczonej jako działka nr 307 o pow. 0,37 ha położonej w miejscowości 

Karsy z dotychczasowym dzierżawcą, 

g) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu na 

realizację wspólnego zadania pod nazwą „Montaż radarowego wyświetlacza prędkości na 

drodze powiatowej nr 1301K Wola Żelichowska – Gręboszów – Otfinów w miejscowości 

Gręboszów”, 

h) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok. 

7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Rocznego programu współpracy Gminy Gręboszów 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2023 rok”. 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

9. Sprawy bieżące, dyskusja, wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad.
 
 

Ad.3. 

Prowadzący obrady zapytał czy są uwagi do protokołu z LVI Zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 27 grudnia 20234 r.? Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty. Następnie 

zapytał czy są uwagi do protokołu z LVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy odbytej w dniu 

26 stycznia 2024 r. Uwag nie zgłoszono. Protokół został przyjęty. 

Ad.4. 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Wójta. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.5. 

Punkt ten to interpelacje, zapytania i wnioski radnych. Zapytania i wnioski składali 

następujący radni i dotyczyły one takich spraw jak: 

1. Stanisław Misiaszek – pytał czy odnośnie składania wniosków o dodatek osłonowy 

mieszkańcy będą w jakiś sposób informowani? Na razie nie ma takiej informacji. Może 

należy zrobić to przez telegramy, czy w inny sposób, bo na stronę Internetową Gminy nie 

każdy zagląda. 

2. Jan Gaweł –powiedział, że w sprawozdaniu Wójt poinformował, że odbył się, czy odbędzie  

się przetarg na przebudowę drogi w Hubenicach. Zapewne chodzi tu o drogę „na płosinach” 

W  budżecie gminy ujęta była również do realizacji droga dobiegająca do drogi 

wojewódzkiej. Pytał czy należy rozumieć, że droga ta będzie remontowana w drugim etapie? 
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Ad.6. 

a. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie w zmiany uchwały 

w sprawie zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu Gminy Gręboszów na 

realizację wybranych przedsięwzięć dotyczących ochrony środowiska a Mieczysław 

Mamulski – Kierownik Referatu Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych,  

14 radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVIII/469/2024 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu Gminy 

Gręboszów na realizację wybranych przedsięwzięć dotyczących ochrony środowiska 

została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu). 

b. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie niewyrażenia zgody 

na wyodrębnienie w budżecie gminy Gręboszów środków finansowych stanowiących 

fundusz sołecki w 2025 roku a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy przedstawiła 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna. 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVIII/470/2024 w sprawie niewyrażenia 

zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Gręboszów środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki w 2025 roku została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 

6 do niniejszego protokołu). 

c. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla funkcji produkcyjnych i usługowych w Gminie Gręboszów a Grzegorz 

Skowron – Kierownik Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 

Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVIII/471/2024 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla funkcji produkcyjnych i usługowych w Gminie Gręboszów została 

podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu). 

d. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyposażenia 

samorządowej osoby prawnej - Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie 

- w nieruchomość niezbędną do działalności statutowej a Grzegorz Skowron – Kierownik 

Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej przedstawił 

uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 
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Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna.  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVIII/472/2024 w sprawie wyposażenia 

samorządowej osoby prawnej - Gminnego Centrum Kultury i Czytelnictwa w Gręboszowie 

- w nieruchomość niezbędną do działalności statutowej została podjęta. (Uchwała stanowi 

załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu). 

e. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy Gręboszów, 

położonej w obrębie 0007 - Kozłów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 421 

a Grzegorz Skowron - Kierownik Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej 

i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVII/473/2024 w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki stanowiącej własność Gminy 

Gręboszów, położonej w obrębie 0007 - Kozłów, oznaczonej w ewidencji gruntów jako 

działka nr 421 została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu). 

f. Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 307 o pow. 0,37 ha położonej w miejscowości Karsy 

z dotychczasowym dzierżawcą a Grzegorz Skowron - Kierownik Referatu Budownictwa, 
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Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVIII/474/2024 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, nieruchomości 

oznaczonej jako działka nr 307 o pow. 0,37 ha położonej w miejscowości Karsy 

z  dotychczasowym dzierżawcą została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 9 do 

niniejszego protokołu). 

g). Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu na realizację wspólnego 

zadania pod nazwą „Montaż radarowego wyświetlacza prędkości na drodze powiatowej nr 

1301K Wola Żelichowska – Gręboszów – Otfinów w miejscowości Gręboszów” a Grzegorz 

Skowron - Kierownik Referatu Budownictwa, Infrastruktury Technicznej i Gospodarki 

Komunalnej przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję.  

W dyskusji w sprawie projektu uchwały udział wzięli: 

Krzysztof Gil – Wójt Gminy 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVIII/475/2024 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Dąbrowskiemu na realizację 

wspólnego zadania pod nazwą „Montaż radarowego wyświetlacza prędkości na drodze 

powiatowej nr 1301K Wola Żelichowska – Gręboszów – Otfinów w miejscowości 

Gręboszów” została podjęta. (Uchwała stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu). 

h). Przewodniczący Rady poddał pod obrady projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok a Bożena Deshko – Skarbnik Gminy 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie projektu 

uchwały: 

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna, 

Komisja Spraw Rolnictwa. Rozwoju Gospodarczego, Finansów i Ochrony Środowiska: 

opinia pozytywna,  

Komisja Spraw Publicznych, Komunalnych, Oświaty i Pomocy Społecznej: opinia 

pozytywna. 

Prowadzący obrady otworzył dyskusję. Nie podjęto dyskusji w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. Głosowało 14 radnych, 14 

radnych było za. Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. Uchwała Nr LVIII/476/2024 w sprawie zmiany 

Uchwały Budżetowej Gminy Gręboszów na 2024 rok została podjęta. (Uchwała stanowi 

załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu). 

Ad.7. 

Grzegorz Kilian przedstawił Sprawozdania z realizacji „Rocznego programu współpracy 

Gminy Gręboszów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2023 rok”. Radni nie wnieśli uwag do 

sprawozdania. Sprawozdanie zostało przyjęte. 

Ad.8. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania i wnioski radnych i tak: 

- jeśli chodzi o informacje związane z dodatkiem osłonowym to zazwyczaj odbywało  

się to też w formie informacji przez księży. Jeśli jest taka potrzeba to nic nie stoi na 

przeszkodzie, żeby takie telegramy przygotować i puścić. Postulat jest słuszny. 
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Przekażemy to Pani Kierownik GOPS, która materiały przygotuje i za pośrednictwem 

sołtysów roześle mieszkańcom gminy. 

- odnośnie zapytania o drogę to faktycznie cała ta droga będzie robiona. Droga ta dzieli się  

na kilka działek i prace podzielone są na etapy. Pierwszy etap związany jest z przebudową,  

przede wszystkim asfaltową i na ten cel uzyskaliśmy dofinansowanie z innego programu, 

z innego źródła, z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i tutaj jest postępowanie 

przetargowe. Drugi etap to remont, który będzie obejmował odcinek tej drogi od końca  

asfaltu, aż po drogę. Wojewódzką i będzie wpisany w przetarg w ramach środków 

z Polskiego Ładu, gdzie mamy jeszcze przewidziany remont drogi w Biskupicach i drogę 

asfaltową między Lubiczkiem a Miłocinem, tutaj Gręboszowem.  

Ad.9. 

W dyskusji udział wzięli: 

Jan Gaweł powiedział, że została zakończona inwestycja oświetleniowa w Hubenicach, za 

co w imieniu własnym, jak i mieszkańców, serdecznie dziękował. Stwierdził, że jeśli 

chodzi o budowę tej drogi to niewątpliwie Wójt dopilnuje solidnego jej wykonania. 

Bożena Bułat – Sołtys wsi Wola Żelichowska powiedziała, że po wczorajszym zebraniu 

ma głosy od osób mieszkających przy drodze wiodącej od pomnika w Woli Żelichowskiej 

do Zalipia, którzy zwracają się z gorącą prośbą, żeby coś poradzić na prędkość jeżdżących 

tą drogą pojazdów. Droga ta nie jest oznaczona ani od strony Zalipia ani z drugiej strony, 

że jest to teren zabudowany. Wnioskowała, aby jeśli by to było możliwe wstawić jakieś 

znak ograniczający prędkość, progi zwalniające, ewentualnie taki radar piękny, który się 

uśmiecha, co może by pomogło. Prosiła by wziąć to pod rozwagę i jakoś dopomóc 

mieszkańcom. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że przychyla się do tego wniosku. Na razie prędkość na 

tej drodze spowalniają dziury, które po zimie wypadły. Na zebraniu mieszkańcy też złożyli 

wniosek, aby zgarnąć tam pobocza tak by nie przerastały, by woda z drogi spływała. 

Wiosną można ten wniosek również wdrożyć w przypadku innych dróg, nie tylko w Woli 

Żelichowskiej.  

Na złożony wniosek odpowiedzi udzielił Krzysztof Gil – Wójt Gminy, który powiedział, 

że musimy się temu przyjrzeć. Jeśli chodzi o oznakowanie drogi to nie jest taka prosta 

sprawa, bo związane jest to z organizacją ruchu, ale docelowo pewnie i tak nas to czeka, 

więc przyjrzymy się temu kompleksowo na terenie całej gminy. Spróbujemy jakoś temu 

zaradzić. Jeśli chodzi o pobocza to jak najbardziej jest to słuszna uwaga. Już wielokrotnie 

na ten temat dyskutowaliśmy, ale pierwsza sprawa to pieniądze, druga sprawa to trzeba 
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znaleźć wykonawcę, aby był dobry, który umie to zrobić, który takie rzeczy realizuje 

i dysponuje też odpowiednim sprzętem, bo to musi być specjalna łyżka do tego itd. 

Będziemy też o tym myśleć, bo ten temat nas dręczy i dotyczy to nie tylko poboczy przy 

drodze w Woli Żelichowskiej, ale też przy innych drogach na terenie całej Gminy. 

Odnośnie dziur na tej drodze, to dziury te znajdują się na terenie Gminy Olesno. Na naszej 

drodze jest tylko 1 dziura, która jest łatana na bieżąco, zimną masą i ona jest oczywiście 

w planie do zrobienia jak będziemy robić jakieś asfalty, masy i będzie też firma, bo trzeba 

wyciąć asfalt i zrobić to profesjonalnie. Na ten moment czekamy na takiego wykonawcę 

który by to zrobił, gdyż dbamy o naszych mieszkańców, o bezpieczeństwo naszych 

samochodów, kół i opon. Bożena Bułat dodała, że jeśli chodzi o dziury na tej drodze po 

stronie Gminy Olesno, to zostały zrobione zdjęcia i wysłane do tej gminy. Z rozmowy 

z Wójtem wynika, że interwencja ta ma być pozytywnie rozpatrzona. 

Ad.10.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął LVIII 

Zwyczajną Sesję Rady Gminy Gręboszów dziękując wszystkim za przybycie i udział 

w obradach.  

Sesja zakończyła się o godz. 12:46. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokółowała:       Obradom przewodniczył: 

Bożena Landowska       Marek Mosio 


